
Z Á P I S N I C A 

 
 zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sedliciach konaného dňa 05.09.2024 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Mgr. Marek Joščák 

Overovatelia: Mgr. Monika Sykorová, PhD., Mgr. Jozef Maďar 

 

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Vstupná správa pre spracovanie Strategického dokumentu Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce na rok 2024 -2030 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

 

V úvode zasadnutia starosta obce privítal prítomných poslancov a zástupcov verejnosti. 

Osobitne privítal novú zamestnankyňu obce K. Mikulovú. Poslancov oboznámil s priebehom 

výberového konania. Do výberového konania bolo doručených 7 žiadostí. Pri výbere vhodnej 

kandidátky sa postupovalo transparentne, t. z. hodnotili sme doterajšiu prax a vzdelanie.  

Prítomných poslancov vyzval na zmenu alebo doplnenie programu a následne dal 

o predloženom programe hlasovať. Následne ospravedlnil poslanca  Mgr. Mareka Joščáka. 

Konštatoval, že dnešné zasadnutie je uznášaniaschopné. 

 

Hlasovanie 

Za: 6 (J. Maďar, A. Timko, F. Tumidalský. P. Kollarčík, M. Sykorová, M. Fiľakovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 



Uznesenie č. 162/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Program zasadnutia. 

 

K bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice, zvolenie návrhovej komisie 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci Mgr. Monika Sykorová, PhD., Mgr. Jozef 

Maďar. Do návrhovej komisie starosta obce navrhol totožných poslancov. Tento návrh bol 

schválený. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (J. Maďar, A. Timko, F. Tumidalský. P. Kollarčík, M. Sykorová, M. Fiľakovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 163/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Návrhovú komisiu v zložení Mgr. Monika Sykorová, PhD., Mgr. Jozef Maďar. 

 

K bodu 3: Kontrola plnenia uznesení 

   

Starosta obce postupne vyhodnotil všetky body posledného uznesenia a diskusné príspevky 

z minulého OcZ s konštatovaním, že boli splnené alebo že sa priebežne plnia.  

K bodu prijaté žiadosti sa na minulom zasadnutí pojednávalo o žiadosti D. Timku 

o odkúpení časti parcely starého cintorína a v rámci rozpravy bolo zo strany poslancov 

vznesené upozornenie na fakt, že stavba garáže na susednom pozemku sa realizuje bez 

stavebného povolenia. Starosta obce informoval poslancov, že stavba bola ústne pozastavená, 

z tohto úkonu bola spísaná zápisnica z miestneho šetrenia a následne mu odborne spôsobilá 

osoba, ktorú  má obec Sedlice pridelenú v rámci spoločného stavebného úradu v Prešove zašle 

písomné rozhodnutie o tomto úkone. Následne mu však bolo dovolené osadením okien 

a vstupných dverí zabezpečiť stavbu napríklad proti vandalizmu alebo nepriaznivému počasiu. 

Po týchto stavebných úpravách nemôže na danej stavbe vykonávať žiadnu činnosť.  



K ústnej žiadosti p. Sirotňáka o finančnú podporu chovu koňa starosta uviedol, že p. 

Sirotňák bude žiadať o túto podporu cez dotačný systém obce Sedlice podľa príslušného VZN.  

Vysporiadanie pozemkov pod futbalovým ihriskom stále prebieha, postupne sa nám vracajú 

podpísané splnomocnenia.    

 

Uznesenie č. 164/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Berie na vedomie 

 

1. Kontrolu plnenia uznesení. 

 

K bodu 4: Vstupná správa pre spracovanie Strategického dokumentu Programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na rok 2024 -2030 

 

Starosta obce predložil na rokovanie vstupnú správu pre vypracovanie Strategického 

dokumentu programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na rok 2024-2030. Tento 

dokument mali poslanci predložený na preštudovanie elektronickou poštou. Patrí ku základným 

strategickým dokumentom obce a je jednou z povinných príloh pri žiadostiach o NFP z fondou 

EÚ. V rozprave bola predložená pripomienka o doplnení tohto dokumentu o potrebu zriadiť 

športoviská na území obce (multifunkčné ihrisko, športový areál pri futbalovom ihrisku a i.) 

Poslanci túto vstupnú správu schválili.  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (J. Maďar, A. Timko, F. Tumidalský. P. Kollarčík, M. Sykorová, M. Fiľakovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 165/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice 

  

Schvaľuje 

 

1. Vstupnú správu pre spracovanie strategického dokumentu PHSR obce Sedlice 

na roky 2024 - 2030. 

 

 



K bodu 5: Rôzne 

 

Prvou témou, ktorú starosta otvoril v tomto bode bolo zhodnotenie odpustovej slávnosti. 

Uviedol, že je si vedomý poddimenzovania výčapných zariadení v bufete, ale už o 17.45 hod. 

bol tento nedostatok napravený dovozom ďalšieho zariadenia. Nerátali sme s takou účasťou. 

K dobrej účasti prispelo teplé počasie, dobrý program a aj to, že účinkujúcimi boli detské 

a mládežnícke kolektívy na ktoré sa prišlo pozrieť mnoho cudzích rodinných príslušníkov.   

Poslanec J. Maďar vytkol aj ďalšie nedostatky: smerové tabule k WC a výčapu, nedostatok 

servítok, nedostatočná príprava šatní a pohostenie pre účinkujúcich, absencia misiek na 

hranolky.  

Poslanec A. Timko vytkol prípravu a organizáciu pečenia langošov, za ktorú zodpovedal 

poslanec J. Maďar. Na túto akciu bolo pripravených málo surovín a personálu.  

Všetky tieto nedostatky sa budeme snažiť odstrániť pri ďalších akciách. Poslanec P. Kollarčík 

návrh na posúdenie: zveriť celý výčap externému prevádzkovateľovi. Vyúčtovanie výčapu 

a celkových nákladov slávnosti mali poslanci zaslané emailom. 

 Pri tejto príležitosti sa starosta obce opýtal predsedu DHZ M. Fiľakovského na vyúčtovanie 

100. výročia založenia DHZ, na čo M. Fiľakovský odpovedal, že je to interná záležitosť DHZ.  

Starosta obce uviedol, že výdavky, ktoré hradila obec (hudobná skupina, zabezpečenie výletu 

pre družobnú obec pre partnerov z ČR, celovíkendové stravovanie  a skákacie hrady) dosiahli 

výšku 3 200 eur.  

V ďalšej časti starosta obce vyzval poslancov k definitívnemu rozhodnutiu o využití 

priestorov bývalej predajni rozličného tovaru. Poslancov informoval, že p. Micheľ stiahol svoju 

žiadosť. Poslanec J. Maďar informoval, že cena nájmu terajšej predajne Jednota v budove 

nákupného strediska bola spoločnosťou Jednota stanovená na 150 eur/mesiac + energie. Tieto 

priestory sú jednou z alternatív zriadenia obecnej posilňovne. Starosta obce uviedol, že je určite 

hospodárnejšie zriadiť obecnú posilňovňu vo vlastných priestoroch ako ísť do plateného 

podnájmu. Starosta obce dal hlasovať o tomto návrh. Po zhodnotení vyššie uvedených faktov 

bol tento návrh schválený.  

 

Hlasovanie: 

Za: 3 (A. Timko, F. Tumidalský. P. Kollarčík) 

Proti: 1 (J. Maďar) 

Zdržal sa: 2 (M. Sykorová, M. Fiľakovský) 

 



Uznesenie č. 166/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Zriadenie obecnej posilňovne v priestoroch bývalej prevádzky rozličného 

tovaru. 

 

K bodu 6: Diskusia 

 

Poslanec P. Kollarčík sa informoval o riešení reklamácie voči firme UNISTAV. Starosta 

obce uviedol, že existujú tri alternatívy. Prvou alternatívou je žiadať od firmy UNISTAV 

opravu fasády natiahnutím novej vrstvy lepidla a omietky na existujúcu fasádu. Túto alternatívu 

neodporúča technický inžinier firmy CEMIX, keďže by došlo k zmene difúznych pomerov. 

Druhá alternatíva je žiadať demontáž celého zatepľovacieho systému a jeho opätovnú 

realizáciu. Treťou alternatívou je žiadať finančnú kompenzáciu. Poslanci navrhli zhotovenie 

znaleckého posudku v rámci ktorého by malo byť zadefinované najvhodnejšie riešenie našej 

situácie.  

Poslanec M. Fiľakovský upozornil na neaktuálne údaje na informačnej tabuli zdravotného 

strediska.  

Prítomní poslanci sa opýtali starostu obce ako dopadlo vyhodnotenie VOS. Odporučili 

starostovi obce vyčkať s konečným verdiktom zámeny akcií vo vlastníctve obce za dlhopisy 

spoločnosti VVS, a.s.. Starosta obce uviedol poslancom aktuálne informácie, ktoré by im mali 

pomôcť zodpovedne sa rozhodnúť. Celý dlhopisový program bol skontrolovaný ministrom ŽP, 

ktorý ho odobril. Sú v ňom zapojené aj veľké mestá a existuje mnoho faktov, ktoré vylučujú 

akúkoľvek skrytú privatizáciu.  

 

K bodu 7: Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Overovatelia:   

 

Mgr. Monika Sykorová, PhD.        .......................................... 

 

Mgr. Jozef Maďar                           .......................................... 



Závery z rokovania 

V súlade s ustanovením § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov Obecné zastupiteľstvo v Sedliciach dňa 05.09.2024 prijalo 
 

 

UZNESENIA 

  zo 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 162/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Program zasadnutia. 

 

 

Uznesenie č. 163/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Návrhovú komisiu v zložení Mgr. Monika Sykorová, PhD., Mgr. Jozef Maďar. 

 

Uznesenie č. 164/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Berie na vedomie 

 

1. Kontrolu plnenia uznesení. 

 

 

Uznesenie č. 165/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 

Schvaľuje 

 

1. Vstupnú správu pre spracovanie strategického dokumentu PHSR obce Sedlice na roky 

2024 - 2030 

 

Uznesenie č. 166/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Sedlice  

 



Schvaľuje 

 

1. Zriadenie obecnej posilňovne v priestoroch bývalej prevádzky rozličného tovaru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Sedliciach, 17.09.2024   Mgr. Marek Guman 

                       starosta obce 

 

 


